

---

## External

---

### SI EP

TO:

SI EP 合作伙伴及用户  
SI EP Partners and Customers

Name	Zhang Bin
Department	SI EP PMK
Location	Shanghai
Telephone	
E-mail	Zhang.bin@siemens.com
Date	10/20/2022
Security Classification	Unrestricted

---

### 关于 8WD46 全新电子配置式信号灯柱的上市通知

#### Launch Announcement of new 8WD46 electronically configurable signal column

尊敬的合作伙伴和用户，您好！

Dear Partners and Customers:

2022 年 11 月 01 日起，西门子将在中国市场正式推出全新的 8WD46 电子配置式信号灯柱，并开始接受您的订单，开始供货。

SIEMENS announced to launch the new 8WD46 electronically configurable signal column in China market on Nov. 1<sup>st</sup> 2022.

8WD46 适用于各类 OEM 设备以及电气控制柜，具备优异的性能，以及如下令人信服的产品特点：

8WD46 is suitable for OEM machine and electric control panels with convincing performance as below:

- 整体发光信号和集成声学元件 — 更强的感知力可以减少反应和等待时间。  
Full-surface signaling and integrated acoustic elements – Reduced reaction and waiting times due to stronger preception.
- 一体式紧凑型参数预设置信号灯柱 — 型号减少，选型方便  
Compact pre-parameterized signal columns – Variant reduction and easy selection.
- 多种操作模式（自动缩放，填充，传统灯柱和个性化模式）和 丰富的电气模块（超过 100 万种颜色，可调节的高达 105 分贝的声音） — 最大限度地灵活应用于工业和楼宇  
Multi operating modes (Autoscale, Filling level, signaling column and individual mode) and rich electrical modularities (more than 1Million colors and adjustable acoustic signal up to 105dB)– Maximum flexibility fro applications in industry and buildings.
- 简易化的电子配置（通过 IO-Link（STEP7/TIA 和 IODD）；通过 USB 接口和配置软件） — 高效  
Easy electronic configuration (via IO-Link (parameterization via STEP7/TIA with IODD); via configuration software via USB interface)– Efficient engineering.
- 通过 IO-Link 接口集成到 TIA Portal — 更好的诊断  
Integration into the TIA Portal via IO-Link interface – Better diagnostics
- 现代化的工业设计 — 增加资产价值  
Modern industrial design – increase in asset value

# SIEMENS

- 适合室内&室外使用 IP66/69K — 坚固耐用

Suitable for indoor and outdoor use – High robustness and resistance.

8WD46 电子配置式信号灯柱的主体 8 个型号可参见下图：

Please refer below picture for 8WD46 signal column 8 models:

## 两种尺寸- 八个选择



点击如下链接可获取 8WD46 价格表：

Please click the link to get the list price for 8WD46:



Sincerely  
Zhang Bin, 10/20/2022

SI EP Product management  
Siemens Ltd. China